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Zápis z 5. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 14. 5. 2024 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, M. Doktor, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, T. Ježek, K. Kožíšek 
omluveni:   
 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

ČP benjamínků 2024 – Předseda STK Z. Krpata komentoval a hodnotil jednotlivé uskutečněné závody ČP 
benjamínků. ČP benjamínků vstupuje do druhé poloviny. Po skončení seriálu závodů Z. Krpata podá hodnocení 
jednotlivých závodů ČP benjamínků STK a připraví pro výbor návrhy pro přípravu příštího ročníku. 
                                                                                                         Ú: 1/5/24 – Z. Krpata 
                                                                                                         T: 19.11. 2024 
 

□ 
 
 
 
 

Hodnocení I. NZ RDS + I. ČP ve vytrvalosti – Z. Krpata podal výboru hodnocení proběhlého závodu 
v Račicích. Závodilo se za velmi chladného počasí, závodiště NOC VS Račice bylo dostatečně připraveno, 
závod proběhl bez větších problémů. Spojení dvou závodů NZ RDS a ČP mládeže ve vytrvalosti vyšlo dobře, 
výhodou tohoto modelu je finanční úspora za pořadatelské služby. Vyúčtování závodu je připravováno s NOC 
Račice, koordinováno Z. Krpatou. Vzato na vědomí.                                                                

□ 
 

                                                                             

Příprava II. NZ RDS + II. ČP mládeže – Z. Krpata informoval výbor, že druhý závod v Račicích je organizačně 
připraven, časový pořad závodu bude včas zveřejněn. Všechny kilometrové tratě mládežnických kategorií 
budou s hromadným startem. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 
 

Ú – 2/2/24 trvá: Součinnost s NOC VS Račice pro 2025 – STK po konzultaci s vedoucím trenérem RD P. 
Hottmarem připraví návrhy předběžných termínů hlavních domácích soutěží pro sezonu 2025 tak, aby předseda 
STK mohl v předstihu objednat termíny v Račicích, s cílem vyloučení termínových kolizí s veslaři.  
 

□ 
 

NOC VS Račice - Z. Krpata zhodnotil připravenost závodního areálu po prvním závodě a informoval o instalaci 
nově zakoupených nosných bójí ke startovacímu zařízení, které byly instalovány na startovací řadu na 500 m.                                                                                                    

□ 
 

Schůze STK – předseda STK Z. Krpata informoval o plánované výjezdní schůzi STK, která se uskuteční 4.6. 
v Hradci Králové a bude spojena s prohlídkou areálu písníku v Hrádku, kde je v září naplánováno MČR 5km. 
Vzato na vědomí. 
 

□ 
 

Informační seminář pro zástupce oddílů – Z. Krpata podal informaci o uskutečněném informačním semináři 
pro zástupce klubů, který proběhl 20.4. při závodech v Račicích. Seminář, na kterém byly diskutovány 
sportovně technické záležitosti, členská evidence, povinnosti spojené s účastí na soutěžích a nový přihlašovací 
modul splnil svůj účel a STK zamýšlí seminář zopakovat při NZ RDJ + III. ČP mládeže v Račicích.  
 

□ 
 

Rozpočet STK – předseda J, Boháč požádal Z. Krpatu o zpřesnění rozpočtu STK pro rok 2024 na základě 
nových informací a potřeb komise k zajištění naplánované závodní sezony, a o návrh rozdělení nákladů podle 
charakteru závodů k uplatnění nákladů do příslušných účelových dotací (reprezentace / činnost organizací 
svazového charakteru).                                                                  Ú: 2/5/24 – Z. Krpata 
                                                                                                       T: 18.6. 2024 

□ 
 

Projednání připomínky oddílu TJ Frýdek Místek k ČP benjamínků - výbor projednal dopis členského oddílu 
FRM s kritikou počtu startů na ČP benjamínků pro splnění podmínky účasti na MČR v Račicích. Výbor po 
projednání konstatoval, že se jedná o první připomínku tohoto charakteru a předal ji k vyjádření STK, k němuž 
následně přijme stanovisko.                                                           Ú: 3/5/24 – Z. Krpata 
                                                                                                       T: 18.6. 2024 

 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 
 

VT Oboz – K. Kožíšek pozitivně hodnotil proběhlé VT na Obozu, které se uskutečnily v termínech 5. 4. – 14. 
4. a 26. 4. – 5.5. 2024 a vyzdvihl zorganizovaný doprovodný program v podobě besed s našimi top závodníky 
a společná kompenzační cvičení s profesionálním fyzioterapeutem jako velký přínos pro mladé závodníky. Do 
budoucna je plánována další beseda s dietologem a nutričním specialistou. Výbor vzal informace na vědomí a 
poděkoval za organizaci obou VT. 
   

□ 
 

Schůze RSCM – vedoucí trenér SCM P. Hottmar podal informaci o proběhlé schůzi RSCM konané 20. 4. 2024 
v Račicích během I. NZ RDS a I. ČP mládeže. Uvedl, že RSCM reviduje systém výběru do SCM a připravuje 
parametry výběrových kritérií pro rok 2025. Zápis z jednání P. Hottmar zaslal výboru. Předseda J. Boháč uvítal 
průběžné úpravy parametrů pro výběr do SCM a zdůraznil potřebu trvalé motivace trenérů k všestranné 
přípravě mladých závodníků. Vzato na vědomí. Příští schůze RSCM je naplánována při II. ČP mládeže 
v Račicích. 
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     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    
□ 
 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center ASC Dukla P. Náprstek a VSA Victoria 
T. Ježek v koordinaci s vedoucím RD P. Hottmarem informovali výbor o plánovaní přípravných kempů 
závodníků nominovaných na OH ve vysokohorském prostředí v Livignu,  P. Hottmar dále podal informaci o 
organizačních přípravách výjezdu na akci ME Szeged.   
                                                                                     

□ 
 

I. NZ RDS – P. Hottmar hodnotil průběh a výkony závodníků na I. NZ RDS, na základě předvedených výkonů 
na prvním nominačním závodě P. Hottmar sestavil nominaci na QOH + SP Szeged, kterou zaslal výboru na 
vědomí, nominace reprezentačního družstva na závod SP Poznaň bude ještě upřesněna dle preferencí nejlepších 
závodníků, plánován výjezd malého týmu. 
 

□ 
 

Hodnocení QOH a SP Szeged – P. Hottmar hodnotil vystoupení českého týmu na evropské olympijské 
kvalifikaci a následném prvním závodem světového poháru, kde byla velmi tvrdá konkurence. Informoval že 
A. Paloudové se senzačně povedlo vyjet dodatečné místo na OH, a ČSK čeká na oficiální potvrzení vyjetého 
místa od ICF. J. Dostál předvedl na kilometru slušnou jarní formu a dojel na čtvrtém místě. M. Fuksa z důvodu 
nemoci do závodu nenastoupil. Souhrnnou hodnotící zprávu zašle P. Hottmar výboru. Výbor vzal informaci na 
vědomí, vysoce ocenil kvalifikaci A. Paloudové na OH, která bude odměněna dle výborem schválených 
pravidel.  
 

□ 
 

Nominace na OH Paříž 2024 – Na základě předvedených výkonů na I. NZ RDS a SP Szeged P. Hottmar oznámil 
finální nominaci závodníků na Olympijské hry, kde postupoval podle nominačních kritérií, jmenovitě A. 
Paloudová, J. Dostál, M. Fuksa, D. Havel, J. Špicar a P. Fuksa. Výbor nominaci závodníků schválil. 
 

□ 
 

Organizace výjezdu na OH Paříž 2024 – P. Hottmar průběžně připravuje návrhy složení realizačního týmu na 
OH v Paříži, který se nyní rozšířil po vyjetí dodatečného místa A. Paloudovou a v součinnosti s ČOV zjišťuje 
možnosti ubytování a akreditace. Pro realizační tým budou v případě potřeby použity vstupenky, které svaz 
zakoupil částečně z přednostní nabídky ČOV pro národní sportovní federace a poté přímo od organizačního 
výboru her, když objednávka ČSK prostřednictvím ČOV nebyla naplněna v požadovaném rozsahu. Výbor 
rozhodl že složení realizačního týmu bude upřesněno později po znalosti možností ze strany ČOV. 
 

□ 
 

II. NZ RDS – P. Hottmar komentoval účel nadcházejícího nominačního závodu, ze kterého na základě 
předvedených výsledků vzejde finální nominace na ME Szeged a ME U23 Bratislava, informoval také o 
způsobu nasazování závodníků do nominačních jízd. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 
 

Rozpočet RDS – J. Boháč požádal P. Hottmara a J. Adama o upřesní rozpočtu RDS na základě znalosti 
částečného čerpání prostředků ze začátku sezony a s ohledem na finální výši dotace NSA pro oblast „ 
Zabezpečení státní sportovní reprezentace“. Na příští schůzi bude návrh projednán.                
                                                                                                       Ú: 4/5/24 – P. Hottmar, J. Adam 
                                                                                                       T: 18. 6. 2024 

□ 
 

Výstroj reprezentačních družstev – J. Boháč informoval o jednání předsedy ČSK S. Ježka s dlouhodobým 
partnerem ČSK pro vystrojování reprezentačních družstev Alpine-Pro ohledně zajištění dodávek na další 
olympijský cyklus. Vedoucí reprezentační trenéři předloží své požadavky na objem dodávek potřebné pro 
pokrytí reprezentačních družstev.                                                  Ú: 5/5/24 – P. Hottmar, T. Ježek 
                                                                                                       T: 18. 6. 2024 
 

  RDJ 
 

 

□ 
 

Plánované akce RDJ – P. Hottmar informoval o plánovaných akcích RDJ, která probíhají v souladu se 
schváleným plánem i rozpočtem, a o organizačním zajištění ubytování a dopravy na a MEJ Bratislava a MSJ 
Plovdiv Výborem vzato na vědomí. 
 

□ 
 

Mezinárodní regata Bratislava – P. Hottmar informoval výbor o projeveném zájmu některých moravských oddílů 
o účast na mezinárodní juniorské regatě pod hlavičkou reprezentace ČR. Výbor výjezd družstva po projednání 
schválil s tím, že vedoucími akce byli pověřeni L. Šulák a A. Zendulka. Výběr účastníků akce bude upřesněn na 
základě předvedených výkonů na II. ČP mládeže. Členové RDJ budou mít účast hrazenou z rozpočtu RDJ, 
zbytek účastníků se závodu zúčastní na vlastní náklady. 
 

□ 
 

Sportovní příprava kanoistek – pověřený trenér kanoistek K. Kožíšek podal osobně čtvrtletní hodnocení přípravy 
kanoistek, komentoval výsledky výkonnostních testů i funkčních vyšetření závodnic a hodnotil meziroční 
srovnání dat. Dále informoval o organizaci společné přípravy závodnic, o součinnosti s osobními trenéry, o 
proběhlém společném VT na Oboze, a o přístupu závodnic k přípravě a pokroku ve výkonnosti celé 
koordinované skupiny kanoistek. 
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RDM  
□ 
 

Plánované akce RDM 2024 – reprezentační trenér RDM T. Ježek podal výboru informaci o přípravách výjezdu 
RDM na nejbližší akci SPM Brandenburg, která se uskuteční 1. – 2. 6. 2024 a zaslal výboru návrh nominace na 
tuto akci. Výbor navrženou nominaci na SPM Brandenburg schválil. Vedoucím akce byl schválen M. Kolanda. 
Organizačně je výjezd týmu zajištěn. 

 

□ 
 

Pozvánka na mezinárodní závod čtyřkajaků ve Valladolidu a Sanabrii – T. Ježek podal informaci o obdržené 
pozvánce pořadatele na tradiční mezinárodní maratonský závod čtyřkajaků ve Španělsku. Navrhl nabídky 
pozvání využít, což výbor schválil s tím, že T. Ježek připraví nominaci ženského a mužského čtyřkajaku.  
 

□ 
 

ČP v maratonu – T. Ježek informoval o probíhajícím seriálu závodů ČPM, který bude pokračovat závodem Slapy 
– Praha. Výbor vzal na vědomí. 

□ 
 

Super Cup v kanoistickém maratonu – T. Ježek informoval o záměru ICF uspořádat závod závod Super Cup 
v Číně, kde se účastnická místa na pozvání pořadatele budou vyjíždět na SPM Brandenburg a MSM Metkovič. 
Výbor vzal na vědomí. 
 

            4.   Různé 
 

□ 
 

Majetky ČSK – P. Bednář informoval, že na konci června končí platnost nájemní smlouvy bytové jednotky 
v areálu kempu na Císařské louce. O byt projevil zájem stávající nájemce kempu se kterým již bylo předběžně 
jednáno o podmínkách, proběhnou jednání na úrovni předsednictva ČSK, jak s bytovou jednotkou naložit, zda 
nevyužít pro potřeby ČSK. 
                                                                                              

□ 
 

Rozpočet sekce 2024 – J. Boháč informoval, že finální výše dotace z NSA sportovním svazům pro rok 2024 je 
již známa a Předsednictvo ČSK na svém zasedání rozhodlo o rozdělení dotace v rámci svazu. Nad rámec 
garantované části dotace (95% roku 2023 na činnost svazu a 105% roku 2023 na zabezpečení talentované 
mládeže a státní sportovní reprezentace) ČSK obdržel prostředky navíc pouze v oblasti „Zabezpečení státní 
sportovní reprezentace“. Sekretariát předloží výboru upravený rozpočet sekce na příští schůzi výboru. 
                                                                                                           

□ Ú – 3/3/24 trvá: Movité investice – návrhy na pořízení investičního materiálu z programu NSA „Materiálně 
technická základna sportu – movité investice 2020 – 2024“ byly diskutovány na minulé schůzi. Z. Krpata podal 
požadavek na pořízení nových ovládacích modulů ke startovacímu zařízení. Další návrhy na pořízení 
investičního materiálu promyslí a podá do příští schůze vedoucí trenér RD P. Hottmar a předseda STK Z. Krpata. 
Předpoklad vypsání výzvy je druhé čtvrtletí 2024.  
 

□ Grant MHMP – po podpisu smlouvy s Magistrátem hl. m. Prahy obdržel ČSK na účet dotaci z Programu 
podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 2024. Sekretariát připraví k podpisu smlouvy 
s pražskými kluby - realizátory projektu systémový a rozvojový program dětí a mládeže v kanoistice v Praze v 
období 1. 1. – 31. 12. 2024. Po podepsání smluv budou prostředky rozeslány na účty pražským klubům, podle 
podmínek dotační smlouvy magistrátu.  
 

□ Ú – 8/9/23 je plněn: OH festival 2024 Most – Prezentaci Rychlostní kanoistiky po předchozí dohodě zajistí 
kluby z Chomutova a Kadaně, se kterými bude v předstihu projednán program, forma prezentace a organizační 
informace. 
 

□ 
 
 
 

Ú – 4/3/24 je plněn: Nábory v členských klubech – jarní vlna náborové kampaně „Pojď pádlovat“, zaměřená 
převážně na sociální sítě, byla spuštěna počátkem května. Klubům byl zaslán informační newsletter s odkazem, 
kde je k dispozici aktuální soubor nástrojů včetně manuálu a PR plánu, který kluby mohou využít podle svého 
uvážení.   
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je 18. 6. 2024 
 

 


